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Interpelujący radny: Daniel Jursza 

Radny zapytał, jaki jest plan rozwiązania problemu wózków dziecięcych pozostawianych przez klientów 

przy wyjściu z Ratusza. Radny dodał, że był też świadkiem sytuacji, że nie było komu obsłużyć 

podnośnika wózków osób niepełnosprawnych. 
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